
Agent Okaki: Parma byłaby dobrym rozwiązaniem
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Jak donoszą włoskie media, Stefano Okaka jest wciąż bliski przejścia na

zasadzie wypożyczenia do zespołu Parmy. Zawodnik, któremu kończy się w

czerwcu umowa z Romą, musi jednak wcześniej przedłużyć kontrakt z

klubem. Według Il Tempo, transfer omówili przedwczoraj Sabatini oraz

dyrektor Gialloblu, Pietro Leonardi.

 

W wywiadzie dla Sky Sport 24, Leonardi zaprzeczył jednak iż spotkanie z Sabatinim

dotyczyło mercato:

- Jeśli jakaś osoba oferuje mi obiad, wydaje mi się słusznym i właściwym wyrazić

zgodę. Byłem w Rzymie, gdyż zaakceptowałem zaproszenie Sabatiniego. Rozmowy

o Okace i Borinim? O Borinim zostało już powiedziane wszystko, jest graczem Romy

na zasadzie wypożyczenia z prawem wykupu, nie rozumiem więc o czym mówimy.

Jeśli chodzi o Okakę, tak jak i innych graczy, są rozmowy które mogą zostać

sfinalizowane bądź nie. To było przyjacielskie spotkanie.

 

Agent gracza, Giampiero Pocetta mówi tymczasem w wywiadzie dla forzaroma.info,

iż Parma byłaby mile widzianym kierunkiem:

- Rozważamy różne opcje, tak zagraniczne jak i włoskie. Parma? To bardzo ważny

klub, gdzie Stefano mógłby czuć się bardzo dobrze. Na tą chwilę nie mogę nic

powiedzieć, gdyż nie byłem wzywany. Myślę, że kluby rozmawiają, jednak niczego

mi jeszcze nie przestawiono. Odnowienie kontraktu a potem wypożyczenie?

Potarzam, do tej pory żadna ze stron nie kontaktowała się ze mną. Myślę jednakże,

że byłoby to dobre rozwiązanie dla Stefano, gdyż jest to klub, w którym mógłby się

świetnie odnaleźć. Nowości mogą pojawić się na początku roku.
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